

白馬市 北極光之旅

白馬市(Whitehorse) 是加拿大最北的城市，Yukon的首府。緊靠北極圈，是觀賞極光的最佳地區之一。雖然比負有盛名的北美極光觀賞地黃刀緯度低一點點，但是看到極光的幾率卻甚至略高。但當極光達到某一強度後，整個白馬市都會被Aurora籠罩。

1 原居地 - 白馬鎮

是日乘坐機到達白馬鎮，專人接機後送往酒店休息，酒店附近商店林立，方便購物及晚餐，專人介紹旅遊信息後，就可自由活動。晚上10:30集合，乘車前往欣賞第一晚上北極光。團友可以坐在小屋裡，免費享用小食及熱飲，深晚送回酒店休息。(接機時間至晚上8:30)

We'll welcome you at the airport and transfer you to your Hotel in downtown Whitehorse. The hotel is located within walking distance of all attractions, restaurants, banks and stores. Information meeting and registration for optional tours at the hotel. 10:30 pm departure for Aurora viewing. A cozy, heated cabin or wall tent with hot drinks and snacks makes your Aurora viewing even more enjoyable. Return to hotel around 2:00 am.

2 白馬市內

早上在酒店大堂集合市區遊：育空河邊，參觀作為白馬市的標誌Klondike蒸汽船，我們將了解到歷史上育空河作為北部地區交通要道的歷史，以及Klondike蒸汽船作為白馬至阿拉斯加海岸運送貨物和人的唯一交通工具的重要性。然後我們將參觀Kawlin Dunn原住民文化中心，了解白馬地區原住民的歷史文化及民俗。參觀白馬市鐵馬雕塑，接下來參觀教堂和一百年前修建的“摩天大樓”，和百年原木教堂，老火車站及河邊廣場，原住民圖騰柱。下午自由活動，晚上10:30集合，前往欣賞第二晚北極光。

In the morning, city tour with Main Street, Train Depot of the White Pass and Yukon Route, Log Skyscraper, Log Church, Sternwheeler SS Klondike, Fish ladder, Schwatka Lake and some residential areas. Afternoon optional tour. 10:30 pm departure for Aurora viewing. Again, in a warm-up cabin hot drinks and snacks are provided. You may sit around a roaring fire

and share stories. Return to hotel around 2:00 am.

3 白馬鎮

參加三天團行程至此完滿結束，將會乘機返回原居地。

3 days tour end and transfer to airport for your return flight to your hometown.

參加四天團友，可自由活動或參加雪地項目，晚上10:30欣賞第三晚北極光。

Join the 4 days tour continues on day 3. Morning at your leisure. Afternoon optional tour. 10:30 pm departure for Aurora viewing.

4 白馬鎮

參加四天團行程至此完滿結束，將會乘機返回原居地。

4 days tour end and transfer to airport for your return flight to your hometown.

參加五天團友，可自由活動或參加雪地項目，晚上10:30欣賞第四晚北極光。

Join the 5 days tour continues on day 4. Morning at your leisure. Afternoon optional tour. 10:30 pm departure for Aurora viewing.

5 白馬鎮 - 原居地

送往機場飛返原居地，結束難忘的旅程。

Transfer to the airport for your flight home.

Tour code:YXY030405



AURORA BOREALIS in Whitehorse, Yukon

專人指導的雪地自費活動項目：(當地報名)

(價錢只作參考)

雪地摩托半天遊 (Snowmobile Driving) (英文導遊) :

CAD\$239/per person+5%GST

11月15日 - 4月15日

來回接送至雪地電單車場地。先由專業人士講解安全駕駛要則，然後指導員會帶領試駕一次，待掌握好如何控制電單車操作後，并可獨自在育空的雪地上飛馳。(約4小時左右)

費用已包括租用雪地電單車*

An Introduction to the safety of driving a snow machine. After instructions and a trial run with your instructor you'll be driving your own machine over prepared trails through the incredible winter landscape of the Yukon. Includes transfers, instruction, the use of a snow machine.



野生動物農場&TAKHINI溫泉半天遊：CAD\$139/per person+5%GST

11月15日 - 4月15日

由白馬市出發，專車前往30公里外的動物農場 (GAME FARM)，觀賞野生動物的生活形態。導遊帶領大家可近距離看到大角白羊，大角羊，野生白山羊，鹿，麋鹿，北美馴鹿，野牛，麝香牛及駝鹿等等。繼續驅車前往Takhini Hot Spring，在冰天雪地的環境下享受一番溫泉的樂趣。

Excellent guided tour and great opportunities to view and photograph wildlife in its natural habitat; Dall Sheep, Bighorn Sheep, Mountain Goat, Deer Elk, Woodland Caribou, Wood Bison, Musk-Ox and Moose may be seen, usually up close! Short drive to Takhini Hot Springs. Relax in the hot water pool and enjoy the winter landscape.

狗拉雪橇半天遊 (Dog Sledding) (英文導遊)：CAD\$239/per person+5%GST

11月15日 - 4月15日

來回接送至白馬市外的養狗場。訓練師會先教你如何控制及駕駛狗雪橇。當你能完全掌控你的狗隊候，並可獨自與它們一起遨遊。

Transfer by van to the dog kennel outside of Whitehorse. Here you'll learn how to harness the dogs and hitch them to the sled. The highlight of this excursion will be when you'll run your own dog team.



冰釣4小時 (CAD\$179/per person+5%GST) (12月10日 - 3月31日)

客人在冰湖上鑽洞，帶上釣魚工具在冰湖上釣魚，你可以運用你的技術釣出魚來，與海上釣魚相比，真是別有一番風味。

With our fishing equipment we'll walk onto the ice of the lake where we'll fish through a hole in the ice. With some luck we catch a Lake Trout or Grayling and pull it up through the hole.

我們代理 Air North, Yukon's Airline 機票
從以下城市前往白馬市
歡迎查詢



2018年11月15日 - 2019年4月15日

團費	雙人房 Twin	三人房 Triple	四人房 Quad	單人房 Single
3天	\$518	\$498	\$488	\$738
4天	\$678	\$638	\$618	\$968
5天	\$828	\$768	\$748	\$1088

全程酒店：Westmark或同級

租防寒衣服 (整套)

3天2晚	每位\$55 + GST 5% (整套)
4天3晚	每位\$70 + GST 5% (整套)
5天4晚	每位\$80 + GST 5% (整套)

費用包括：

- 1) 酒店住宿 (2張床)
- 2) 機場接送/賞光交通接送
- 3) 市區遊

費用不包括：

- 1) 來回機票
- 2) 膳食，自費及個人消費
- 3) 小費每人每日 \$10
- 4) 5% GST
- 5) 禦寒衣物租用

旅遊細則：

- 1) 取消手續費：10%；60日前25%；30日前60%；14日前75%；7日內100%。
Anytime after invoicing：10%；60 days prior to departure 25%；30 days prior to departure 60%；14 days prior to departure 75%；within 7 days 100%。
- 2) 酒店房間以兩張床為準，每房只可容納最多四人入住。房間內不准吸煙，否則罰款自負。
Hotel Accommodation: All hotel rooms are equipped with private bathroom, two double beds prevail and non-smoking.
- 3) 團友須準時到達指定集合地點，若因逾時或其他個人理由而不能成行，則作自動放棄，所繳費用一概不獲退還。
Passengers are required to be on time at pick-up location. Later or no show will assume voluntary withdrawal without refund.
- 4) 行程中如發生意外以引致傷亡或其他損失，當根據各營運機構所訂之例作為解決依據，概與本公司無涉。
Subject to the operating corporations' insurance terms & conditions for any injury caused by an accident during the tour. Grand Holidays is not responsible for any injury liability caused by accident.
- 5) 如遇上特殊情況，如惡劣天氣，交通事等，本公司保留更改或取消行程權利，團友不得異議。
Itineraries are subject to change or cancellation at any time due to any unforeseen conditions, including but not limited to, adverse weather, traffic problem, etc.
- 6) 本公司提議各團友購買旅遊保險，以確保個人利益。
It is advisable for all passengers to purchase travel insurance for protection assurances.
- 7) 本公司有權更改酒店及行程次序，不作通知。
Hotel and Itinerary are subject to change without prior notice.

特約旅行社 Your Travel Agency